
Bestyrelsesmøde 15. 12. 2008 

 

Til stede var: 

 

Morten  

Kristian 

Jørgen  

Kasper 

Christian 

Merete 

Kate 

 

Status på cykelskur: Skuret vil være færdigt denne uge og malet til foråret. 

Kristian og Kasper opsætter igen skiltet med vores husnumre, og inden referatet blev skrevet, er det 

igen pillet ned af ukendt person. Kate har kontaktet boligforeningen og Kristian vil følge op på 

sagen. 

Merete har lavet regnskab, der skal følges op på strøm, vand og elevator. 

Jørgen spørger til ejendomsskatten. 

Kasper vil tale med Peter fra AB om tilbud på elevator service, vi betaler på nuværende tidspunkt 

en formue til firmaet. 

Vinduespoleringen (kvaliteten) – er den ok? Ingen afklaring endnu. 

 

Dato for generalforsamling er sat til den 9. februar 2009 kl. 19.00 

Kasper taler med TAMU om leje af lokale. 

 

Der blev diskuteret om der skal aflønnes ved ekstraopgaver udover bestyrelsesarbejde, foreløbigt er 

det ulønnet og spørgsmålet tages op igen på næste bestyrelsesmøde. 

 

Fredag den 9. januar kl. 18.30 afholdes der møde hos Kristian. 

 

Referent: Kate 


